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BR.0002.5.2021.MF 

 

PROTOKÓŁ NR XXVIII/2021 

z sesji Rady Gminy Baranów 

odbytej w sali Baranowska Chata 

w dniu 19 października 2021 roku 

 

 

Ad.1 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer, zgodnie z przepisami ustawy o samorządzie gminnym, 

otworzył XXVIII sesję Rady Gminy Baranów o godz. 09:00. Powitał Radnych (lista obecności 

Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu, nieobecny Radny M.Tyra,) P.Wójt B.Lewandowską – 

Siwek, P.Skarbnik M.Żłobińską, P.Kierownik CUW S.Szmaję, P.Inspektor M.Fras, gościa oraz 

informatyka (lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu). Na podstawie listy obecności 

Przewodniczący stwierdził, że obecnych jest 14 Radnych, co stanowi quorum przy którym Rada 

Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że obrady Rady Gminy Baranów są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających obraz i dźwięk (odczytana została klauzula informacyjna RODO).  

Transmisja obrad dostępna jest pod adresem: https://baranow.esesja.pl/transmisja/19331/sesja-rady-w-

dniu-wtorek-19-pa%C5%BAdziernika-2021.htm 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy jest wniosek o zmianę porządku obrad – Brak. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer przedstawił proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na lata 

2021-2026. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/315/2018 Rady Gminy Baranów z dnia 24 

lipca 2018 roku w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku utworzonym przez 

Gminę Baranów oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku. 

8. Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

9. Wolne wnioski i informacje. 

10. Zamknięcie sesji. 

                    

Ad. 3 Informacja Wójta Gminy Baranów nt. działalności w okresie międzysesyjnym oraz nt. 

uchwał podjętych na poprzedniej sesji. 

Wójt B.Lewandowska-Siwek przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie od ostatniej sesji. 

Powiedziała, że uchwały z poprzedniej sesji zostały zrealizowane lub są w toku realizacji (03:46 – 

05:45 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy są jakieś pytania do Pani Wójt – brak. 

 

Ad. 4 Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Baranów nt. działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji: 

- 27.09 uczestniczył w spotkaniu z delegacją z węgierskiej Gminy partnerskiej Tisznana 

https://baranow.esesja.pl/transmisja/19331/sesja-rady-w-dniu-wtorek-19-pa%C5%BAdziernika-2021.htm
https://baranow.esesja.pl/transmisja/19331/sesja-rady-w-dniu-wtorek-19-pa%C5%BAdziernika-2021.htm
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- 2.10 na zaproszenie Dyrektora Zespołu Szkół w Mroczeniu uczestniczył w VI Lokalnym Festiwalu 

Smaku  

- w dniach 10-11.10 uczestniczył w spotkaniach z delegacjami z partnerskich gmin: Baranowa 

lubelskiego i mazowieckiego 

- 14.10 na zaproszenie Wójta Gminy Baranów i Dyrektora Zespołu Szkół w Baranowie uczestniczył w 

Gminnej Akademii z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

Do biura rady w okresie od ostatniej sesji wpłynęły następujące pisma: 

- 20.09 wpłynął protokół kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Baranów z dnia 20 września 

2021r. 

- 15.10 wpłynęła Uchwała Kolegium RIO w Poznaniu z dnia 13.10.2021r. stwierdzająca że Uchwała 

Nr XXVII/221/2021 Rady Gminy Baranów z dnia 14.09.2021r. w sprawie zmian budżetu gminy na 

2021 rok została podjęta z naruszeniem przepisów i uznająca, że naruszenie ma charakter nieistotny 

- 15.10 do wiadomości Przewodniczącego Rady wpłynął wniosek do budżetu na 2022r. złożony do 

Wójta Gminy przez Radnych: Marcina Tyrę i Piotra Marciniaka  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały (08:09 – 15:08 minuta 

transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Radny Piotr Marciniak odnośnie ścieżki przy drodze krajowej zapytał czy przesunięcie kwoty 100 tys. 

zł i zmiana nazwy inwestycji będzie rzutowało na to czy ta ścieżka powstanie.  

Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek odpowiedziała, że początkowo rozmawiała z GDDKiA o 

budowie przez nas ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze krajowej nr 39 od Baranowa do Mroczenia, 

na której bardzo nam zależało. Dodała, że rozmowy te trwają, zmieniły się władze i są bardziej 

konkretne podczas rozmów. Powiedziała, iż okazało się, że nie można robić ścieżki bez drogi, te 

zadania muszą się łączyć, ponieważ ścieżka nie będzie odrębna tylko przy drodze. Stąd ze strony 

GDDKiA padła propozycja, aby Gmina zrobiła projekt drogi wraz ze ścieżką pieszo-rowerową, z 

wykupami i ZRID-em a GDDKiA tą inwestycję będzie w całości realizować. Dodała, że Gmina 

podpisała już w tym temacie porozumienie z GDDKIA i stąd wynika zmiana nazwy na zadaniu, nie 

budowa ścieżki a projekt.    

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2021 rok  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej 

Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Tyra 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVIII/230/2021 - stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Baranów na 

lata 2021-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Marzena Żłobińska przedstawiła projekt uchwały (18:40 – 20:40 minuta transmisji). 
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Wójt Bogumiła Lewandowska – Siwek w celu uzupełnienia poprzedniej wypowiedzi dodała, że 

zamiana tego zadania jest dla Gminy korzystniejsza, bo mniejszy koszt poniesiemy na wykonanie 

dokumentacji niż realizację całej ścieżki.  

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos.  

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Baranów na lata 2021-2026. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej 

Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/231/2021 - stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu. 

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/315/2018 Rady Gminy Baranów z 

dnia 24 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

utworzonym przez Gminę Baranów oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer poprosił P.Kierownik Centrum Usług Wspólnych w 

Baranowie Sylwię Szmaję o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Sylwia Szmaja przedstawiła projekt uchwały (22:30 – 23:19 minuta transmisji). 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos. 

Wobec braku pytań przystąpiono do głosowania.   

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LX/315/2018 Rady Gminy 

Baranów z dnia 24 lipca 2018 roku w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w żłobku 

utworzonym przez Gminę Baranów oraz maksymalnej opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Bystry, Magdalena Florczak, Teresa Jerzyk, Marian Kremer, Mieczysław Kurzawa, 

Franciszek Łęgocki, Marek Majczyk, Piotr Marciniak, Ewa Marszałek, Ryszard Stasiowski, Andrzej 

Stodolski, Hanna Urbańska, Marta Wylęga, Teresa Zawada 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Tyra 
 

Uchwała została podjęta jednogłośnie - Uchwała nr XXVII/232/2021 - stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu. 

 

Ad. 8 Informacja nt. interpelacji i zapytań Radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer powiedział, że w okresie od ostatniej sesji do biura Rady nie 

wpłynęły żadne interpelacje czy zapytania. 

 

Ad. 9 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer zapytał czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział (24:44 – 43:28 minuta transmisji) 
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Radna Hanna Urbańska jeszcze raz podziękowała P.Wójt i P.Sylwi za przyznanie pomocy 

psychologiczno – pedagogicznej dla uczniów z orzeczeniami (jest to 2 uczniów w ZS w Donaborowie) 

i ponownie zawnioskowała o przyznanie takiej pomocy dla dzieci z opiniami (w ZS w Donaborowie 

jest takich uczniów 24, kolejnych kilku jest badanych).  

Radna Teresa Jerzyk zapytała czy było wyrównane pobocze na drodze gminnej w kierunku Kolonii I. 

Dodała, że z tego co się Radnej wydaje było, tylko na nowo jest już wszystko rozjeżdżone przez 

samochody. Zwróciła się do P.Wójt i Radnych aby pochylili się nad wnioskiem do budżetu składanym 

co roku odnośnie budowy tej drogi. Ponadto w imieniu mieszkańców i rodziców dzieci z Kolonii II 

poprosiła o utworzenie przystanku przy drodze gminnej w kierunku Żurawińca.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek w temacie drogi odpowiedziała, że faktycznie trzeba będzie tą 

drogę poszerzyć robiąc najazdową ścieżkę pieszo-rowerową. W temacie przystanku odpowiedziała, że 

będą objeżdżać całą gminę i realizować projekt z przystankami autobusowymi dla dzieci i ten 

przystanek w Kolonii II na pewno zostanie uwzględniony.   

Radna Hanna Urbańska zapytała czy w związku z dzisiejszą uchwałą wzrośnie koszt dowozu 

obiadów czy dalej pozostanie 1 zł?   

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że transport pozostaje 1 zł. 

Tadeusz Lorenz mieszkaniec Gminy Baranów poruszył temat kompostownika i Uchwały Nr 146/2020. 

Powiedział, że 13.10 wysłał maila do P.Wójt i nie wie czy ten mail dotarł. Następnie odczytał treść 

wysłanego maila. Dotyczył on Uchwał: Nr 146 z dnia 22.09.2020r. i Nr 126 z dnia 07.04.2020r. w 

sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty na terenie Gminy Baranów, w których w „§ 4. Zwalnia się w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym w wysokości: 1,00 zł miesięcznie od mieszkańca.” Dodał, że w/w 

sprawie 8.09 rozmawiał z pracownikiem Urzędu Panią Magdaleną Cebulą, która stwierdziła, że w 

Uchwale Nr 146 jest zapis o obowiązku złożenia nowej deklaracji w związku z powyższym zapisem, a 

takiego zapisu w Uchwale nie ma. Powiedział, że w dniu 05.10 ponowienie zadzwonił do P.M.Cebuli 

z żądaniem respektowania zapisów § 4 Uchwały Nr 146/2020. Pani Magdalena stwierdziła, że w tej 

sprawie będzie rozmawiać z P.Wójt i da mieszkańcowi odpowiedź. Dodał, że zdziwił się gdy 

następnego dnia zadzwoniła i powiedziała, że na BIP Gminy Baranów jest informacja o obowiązku 

złożenia nowej deklaracji. Powiedział, że wg. Niego informacja ta opublikowana została, aby zamknąć 

Mu usta i o 1,5 roku za późno. Powiedział, że uważa że informacja ta jest zbędna ponieważ każdy z 

mieszkańców otrzymał za potwierdzeniem odbioru zawiadomienie o wysokości opłaty 

zagospodarowania odpadów komunalnych.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że na BIP jest informacja, że pisma i maile 

kieruje się nie bezpośrednio do Wójta tylko na sekretariat (gmina@baranow.pl), gdyż tych 

wiadomości jest tak dużo, że nie jest w stanie wszystkich sprawdzić a i tak wszystkie pisma muszą 

przejść przez sekretariat. Dodała, że żadnej informacji od Pana nie otrzymała. Powiedziała także, że 

nie może się Pan dziwić, że pracownik oddzwonił do Pana na drugi dzień ponieważ mamy obowiązek 

odpowiadania mieszkańcom na interpelacje czy uwagi. Dodała, że pochyli się na tym tematem, bo 

może faktycznie coś nam umknęło, ale tylko gdy człowiek nic nie robi, się nie pomyli. Dodała, że 

Gmina pracuje nad przetargiem na odbiór odpadów od 1 stycznia i na pewno takich błędów nie 

popełni. Przeprosiła mieszkańca za zaistniałą sytuację i powiedziała, że jak tylko wróci do Urzędu 

przeanalizuje tą sprawę.  

Tadeusz Lorenz mieszkaniec Gminy Baranów powiedział, że nie wiedział, aby e-maili nie wysyłać na 

prywatną skrzynkę. Dodał, że nie zmienia to faktu, że publikowanie informacji o obowiązku złożenia 

deklaracji w październiku jest spóźnione o co najmniej półtora roku.   

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek odpowiedziała, że trudno jej teraz dyskutować na tym tematem 

oraz że zapozna się z nim po powrocie do Urzędu.  

Tadeusz Lorenz mieszkaniec Gminy Baranów powtórzył, że Pani M.Cebula na początku mówiła, że 

jest taki zapis w uchwale a takiego zapisu nie ma. Dodał, że pewnie większość mieszkańców nie 



5 

 

zdawała sobie sprawy, że taką deklarację trzeba było złożyć oraz że oczekuje konkretnych działań bo 

są to kwestie finansowe.  

Skarbnik Marzena Żłobińska dodała, że jeżeli mieszkaniec zgłosi, że ma kompostownik i będzie miał 

1 zł taniej to nie może wystawiać odpadów zielonych czyli w brązowych workach.  

Tadeusz Lorenz mieszkaniec Gminy Baranów dodał, że nie kwestionuje tego co powiedziała 

P.Skarbnik, ale chodzi o to, że jeżeli jest deklaracja to dlaczego pobierana jest opłata.  

Przewodniczący Rady Gminy Marian Kremer zwrócił się do Przewodniczących Komisji Rady Gminy 

Baranów, aby w związku z remontem jaki odbywa się w Urzędzie Gminy i brakiem sal na których 

mogą obradować Komisje, poprosił Radnych, aby miejsce spotkania Komisji uzgadniali z Panią Wójt.  

Wójt Bogumiła Lewandowska-Siwek dodała, że Radni wyznaczają terminy, ale miejsce wyznacza 

Wójt. Powiedziała, że była taka sytuacja, że Komisja miała wyznaczone spotkanie w poniedziałek, a 

na tej sali również w poniedziałek tańczą dzieci. Dodała, że jeżeli będzie mniej osób na Komisji to 

może być spotkanie w kuchni części hotelowej lub Komisje musiałyby spotykać się nie po godz. 16tej, 

lecz wcześniej. Powiedziała, że bardzo przykro Jej, że jest taki problem i dodała, że trzeba wspólnie te 

problemy rozwiązywać ze względu na fakt, że urzędnicy pracują obecnie w takich a nie innych 

warunkach i za utrudnienia Radnych przeprosiła.   

 

Ad. 10 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy M.Kremer  wobec zrealizowanego porządku obrad, zamknął posiedzenie 

XXVIII sesji o godz. 09:45. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokół sporządziła:                                                                                                                                                                              


